
Chefen för flygvapnet: 

När jag nu från den 1 oktober 
övertagit befälet över Flyg

vapnet hälsar jag dess personal. 

o Jag är övertygad om att vi i fort
sättningen som hittills skall med 
skicklighet och framåtanda kunna 
vidareutveckla vårt vapen som ge
nom sin tekniskt och taktiskt höga 
standard så uppenbarligen åtnju
ter den största respekt bland fack
män inom och utom landet. 

o Den gällande försvarsordning
en ålägger hela försvaret ekono
miska begränsningar. Vi måste som bekant minska vår freds
organisation genom indragning av flottiljer. Detta kommer "fram
deles medföra översyn av organisationen även i andra avseen
den, en anpassning till freds och krigsorganisatoriska 
Om fredsorganisationen nu kommer att minskas så kommer vi 
dock inte att göra avkall på kraven på den höga materiella och 
personella kvalitet som ett flygvapen 
existens skall vara berättigad. 

o Det kommer vara min strävan att inom de ekonomiska ramar 
som kan tilldelas Flygvapnet så långt mÖjligt är 
takt än tidigare planerats  införa de moderna system som kon
sekvent planerats under tidigare år. 

o Jag kommer också att personligen ägna särskilt intresse åt 
personalens arbetsförhållanden, som 
ökade arbetsbörda och personalbrist blivit allt besvärligare. 

krav. 

måste hålla för att dess 

- om än i lägre 

genom de senaste årens 
* 
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